
Rada Gminy Krzywcza Krzywcza, dnia 7 września 2018 r. 
 

OA.0002.9.2018.RG 
 
 

PROTOKÓŁ Nr LII/2018 
z obrad LII sesji zwyczajnej Rady Gminy Krzywcza, która odbyła się 

31 sierpnia 2018 r. w Sali narad budynku nr 40 w Krzywczy 
 
 

 Na LII sesję Rady Gminy Krzywcza przybyło 12 radnych (lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Ponadto w obradach wzięły 
udział zaproszone osoby spoza Rady (listy obecności stanowią załączniki nr 2 
i 3 do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad 1. 
 Przewodniczący Rady Gminy Piotr Pytlowany o godz. 10:09 otworzył 
sesję i po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w sesji uczestniczy 12 radnych, co wobec składu Rady 
Gminy wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozwalające 
na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
 
 

Ad 2. 
 Następnie Przewodniczący obradom przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 

 Wójt Gminy Wacław Pawłowski wnioskował o zmianę porządku obrad 
polegającą na dodaniu w punkcie 5 jako ostatni podpunkt 4 rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 
2018 rok. 
 Wniosek ten w głosowaniu został przyjęty jednogłośnie wynikiem 
12 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 
„wstrzymujących się”. 
 

 Porządek obrad w wyniku przeprowadzonego głosowania przyjęty został 
jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” 
i 0 głosach „wstrzymujących się”. 
 

Porządek obrad obejmuje: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
4. Ocena przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego roku 

szkolnego. 
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5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
1) zmieniająca Uchwałę własną Nr 11/III/2010 Rady Gminy Krzywcza z dnia 

28.12.2010 r. w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 
Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego 
funkcjonowania; 

2) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (położonych w Bachowie); 
3) powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Gminy Krzywcza; 
4) wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zakończenie obrad. 
 
 

Ad.3. 
 Protokoły Nr L/2018 i Nr LI/2018 z obrad poprzednich sesji Rady Gminy 
Krzywcza zostały wyłożone do wglądu wraz z informacją, aby ewentualne 
wnioski i zastrzeżenia zgłaszać do końca sesji. Jeśli takich nie będzie, 
zostanie to uznane jako przyjęcie tych protokołów. 
 
 

Ad.4. 
 Na wstępie tego punktu Przewodniczący Komisji ds. Gospodarki 
Komunalnej, Oświaty, Zdrowia, Spraw Socjalnych, Kultury oraz Prawa 
i Porządku Publicznego Rady Gminy Krzywcza Zygmunt Sobol przedstawił 
informację z przeglądu placówek oświatowych działających na terenie gminy 
Krzywcza pod kątem oceny przygotowania ich do rozpoczęcia nowego roku 
szkolnego 2018/2019. Przegląd ten przeprowadzony został w dniu 30 sierpnia 
2018 r. Komisja w wyniku tego przeglądu stwierdziła, że wszystkie szkoły są 
w należyty sposób przygotowane do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. 
 Dyrektor Niepublicznej Szkoły Podstawowej w Ruszelczycach Halina 
Piela-Sobol prosiła o zabezpieczenie w budżecie gminy na 2019 rok środków 
finansowych na planowane wykonanie dobudowy do istniejącego budynku 
szkolnego sali ćwiczeń. 
 Dyrektor Szkoły Podstawowej w Babicach Małgorzata Chruścicka 
prosiła o wykonanie odwodnienia placu przy budynku szkolnym oraz 
wykonanie adaptacji pomieszczeń po byłym sklepie GS na oddział 
przedszkolny. 
 Radna Maria Pawłowska stwierdziła, że bramki na boisku przy Szkole 
Podstawowej w Reczpolu zostały źle pospawane. 
 
 

Ad.5. 
 Realizując kolejny punkt porządku obrad Rada Gminy przystąpiła 
do rozpatrzenia przygotowanych projektów uchwał. 
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 W pierwszej kolejności rozpatrzono projekt uchwały Rady Gminy 
Krzywcza zmieniającej Uchwałę własną Nr 11/III/2010 Rady Gminy Krzywcza z dnia 
28.12.2010 r. w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 
Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania. 
 Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Żak 
przedstawiła projekt proponowanej uchwały Rady Gminy wraz 
z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego 
projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia głosowania. 
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała przyjęta 
została wynikiem: 11 głosów „za”, przy 1 głosie „przeciwnym” i 0 głosach 
„wstrzymujących się” (Uchwała Nr LII/255/2018 stanowi załącznik nr 5 
do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (położonych 
w Bachowie). 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego 
projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia głosowania. 
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała przyjęta 
została jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr LII/256/2018 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 
 

 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Gminy 

Krzywcza. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem. 
Radni zaproponowali, aby w skład tej komisji weszli radni: Ryszard Pawłowski, 
Zygmunt Sobol, Maria Pawłowska, Piotr Wanat i Kazimierz Kurasz. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego 
projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia głosowania. 
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała przyjęta 
została wynikiem: 9 głosów „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” i 1 głosie 
„przeciwnym” (Uchwała Nr LII/257/2018 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu). 
 

 Na zakończenie tego punktu obrad Rada Gminy przystąpiła 
do rozpatrzenia projektu uchwały Rady Gminy Krzywcza w sprawie 
wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
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głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 11 głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr LII/258/2018 stanowi załącznik nr 8 
do niniejszego protokołu). 
 

 O godz. 11:06 Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę 
w obradach, która trwała do godz. 11:33. 
 
 

Ad.6. 
 Następnie Wójt Gminy Krzywcza Wacław Pawłowski przedstawił 
informację o swojej pracy w okresie międzysesyjnym a także informację 
o realizacji wniosków zgłoszonych na poprzedniej sesji (Informacje te stanowią 
załączniki nr 9 i 10 do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad.7,8. 
 Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Robert Kaszycki przedstawił 
wyjaśnienie w sprawie procedur postępowania i obowiązków gminy 
w przypadkach poważniejszych awarii na Oczyszczalni Ścieków w Krzywczy 
oraz wyjaśnił, czy te procedury postępowania zostały wprowadzone podczas 
niedawnej poważnej awarii, która miała miejsce na terenie Oczyszczalni. 
 

 Radny Grzegorz Pawłowski zaproponował, aby Komisja ds. Rolnictwa, 
Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej, Zaopatrzenia Ludności i Ochrony 
Konsumenta Rady Gminy rozpatrzyła sprawę zalewania posesji Pana 
Ryszarda Mroczko przez wody opadowe spływające od strony drogi gminnej 
dojazdowej do budynku Świetlicy Wiejskiej w Ruszelczycach. 
 

 Radny Ryszard Pawłowski, w imieniu mieszkańców gminy, prosił 
o interwencję w sprawie nienależycie wykonanej naprawy drogi gminnej 
dojazdowej do lasu od strony „Osiedla” w Krzywczy zniszczonej przez pojazdy 
Geofizyki Toruń. 
 

 Sołtys wsi Skopów Franciszek Dudycz wnioskował o skoszenie 
cmentarza w Skopowie. 
 

 Radny Stanisław Łabaziewicz wnioskował o zabezpieczenie w budżecie 
gminy na 2019 rok środków finansowych na remont drogi gminnej na „Podlas” 
w Skopowie. 
 
 

Ad.9. 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował radnym i gościom za przybycie oraz zamknął o godz. 12:31 
LII zwyczajną sesję Rady Gminy Krzywcza VII kadencji. 
 

 Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołował 
 

Mieczysław Klimko 

Przewodniczący Rady 
 

(-) Piotr Pytlowany 
 


